

教育研究學報

第四十五卷第二期

目次

建構美感教育課程發展模式之質性研究	李雅婷.....1
幼兒同儕互動與藝術學習之探究－以提供美勞區藝術媒材為例	陳韻如、吳麗媛.....29
幼兒園教師生命教育態度分析暨生命教育課程之實驗研究	黃寶園、魏渭堂、洪智倫.....59
學科補習、社會資本、文化資本與高中多元入學關係之研究	陳怡靖、黃毅志.....87
大學生人格特質、休閒價值觀與休閒滿意度之相關研究	黃韞臻、林淑惠.....113
領導權力分佈之教師行為與相關議題	陳正專.....137

Journal of Education Studies

Volume 45, NO.2

CONTENTS

An Qualitative Research of Curriculum development Model of Aesthetic Education	Ya-Ting Lee.....	1
A Study of Young Children’s Peer Interaction and Art Learning—Provision of Art Materials in an Art Center s	Yun-Ju Chen Li-Yuan Wu.....	29
Analyzing preschool teachers’ attitudes towards life education and experimental research on the effects of life education	Bao-Yuan Huang Wei-Tang Wei Chih-Lun Hung.....	59
A Study on the Relationship among Cram Schooling, Social Capital, Cultural Capital and Multiple Entrance Program of Senior High School	Yi-Gean Chen Yih-Jyh Hwang.....	87
The Relationship among Personality Traits, Leisure Values and Leisure Satisfaction of College Students	Yun-Chen Huang Shu-Hui Ling.....	113
Teacher’s Behaviors and Related Issues On the Distributed Power of Leadership	Cheng-Chuan Chen.....	137